
80.II - XV sesja Rady Miejskiej, 30 września 2015 

Interpelujący radny: Jan Lange 

Radny zwrócił się o odpowiedź na piśmie w sprawie zgłaszanej przez mieszkańców z ulicy 

Klonowej, dotyczącej prędkości, z jaką poruszają się pojazdy po tej ulicy. Dodał, że sprawa 

znana jest Z-cy Prezydenta Miasta Markowi Biernackiemu, ale ponieważ od spotkania z 

mieszkańcami żadne zmiany nie nastąpiły, poprosili radnego o złożenie interpelacji w ich 

imieniu. 

Radny potwierdził, że chodzenie po tej ulicy staje się niebezpieczne i cud, że jeszcze nie 

doszło do jakiegoś tragicznego wypadku – ulica traktowana jest przez kierowców jak tor 

wyścigowy. Radny powiedział, że zdaniem mieszkańców pewnym rozwiązaniem mogłoby 

być rozmieszczenie na ulicy spowalniaczy, ale najlepszym wyjściem byłoby, o ile to możliwe, 

wprowadzenie ruchu jednokierunkowego na tej ulicy – od ulicy Gdańskiej do Lawendowej. 

Radny wnioskuje o podjęcie działań jak najszybciej. 
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/23.html



